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Účast: občané dle prezenční listiny. 
  
Ze zastupitelů obce: Ing. Miroslav Hochvald, Martin Smutný, Petr Krupa, Vladimír Stančík,  
                                    Kateřina Luňáková, Josef Měchura, DiS  Bc. Miroslav Říčař 
                                    RNDr. Pavel Ptáček Ph.D. 
Omluveni: Pavel Synek,  

        
Program jednání:        

1. Zahájení  

2. Schválení programu  

3. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

4. Kontrola plnění usnesení č. 4/2024   

5. Informace o činnosti starosty a zastupitelstva obce  

6. Projednání návrhu rozpočtu MŠ na rok 2025 a rozpočtového výhledu MŠ 2026 – 2029  

7. Projednání návrhu rozpočtu obce na rok 2025  

8. Dodatek k SoD na opravu komunikace a výstavbu chodníků  

9. Projednání složení inventarizačních komisí a plánu inventur   

10. Projednání „„Obecně závazné vyhlášky o nočním klidu“  

11. Projednání žádosti „SDH Bílovice - Klubu stolního tenisu“ o dar na činnost klubu  

12. Projednání žádosti „Pojízdné prodejny s Pečivem Paulla“ o dar na provoz  

13. Projednání žádosti o pronájem parkovacího stání  

14. Ceník pronájmů obecních prostor na rok 2025  

15. Projednání kalkulace a výše stočného na rok 2025  

16. Seznámení s rozpočtovým opatřením č. 10/2024 a č. 11/2024 a projednání rozpočt. opatření č. 
12/2024  

17. Projednání podání žádostí o dotace v r. 2025  

18. Informace o nákupu energií na rok 2025  

19. Žádost o půjčku pro MŠ – projektové výdaje  

20. Diskuse 

21. Usnesení  

22. Závěr        
 
K bodu 1) 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta obce Ing. Miroslav Hochvald v 17:00 hodin, přivítal 
přítomné zastupitele a hosty (na zasedání je mimo zastupitelů přítomno 5 občanů) a uvedl, že 
zasedání zastupitelstva obce bylo řádně vyhlášeno a pozvánka byla vyvěšena na úřední desce od 
11. prosince 2024, tedy více než 7 dní před jednáním zastupitelstva obce a je na něm přítomno 8 
členů zastupitelstva obce, zasedání tedy může právoplatně jednat a usnášet se. 

 
K bodu 2) 

Starosta přečetl program jednání a navrhnul program rozšířit o další body, které by zastupitelstvo 
obce mělo projednat: 

⮚ Projednání MEK – Místní energetické koncepce 

⮚ Projednání poskytnutí daru na rozvoz obědů 

⮚ Informace ke změně Územního plánu – zpráva o uplatňování 

● Nato vyzval přítomné k dalšímu doplnění programu 

● Nikdo z další se k doplnění programu nepřihlásil, zasedání by tedy mělo mít na projednání celkem 
25 bodů 

 
● Starosta navrhl hlasovat o návrhu programu - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 

●  Návrh programu byl přijat. 
 



ZÁPIS č. 5/2024                                                                                                                   
ze zasedání zastupitelstva obce Bílovice - Lutotín konaného 

dne 19. prosince 2024 od 17:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu v Bílovicích č.p. 39 
 

Stránka | 2  

 

K bodu 3) 
Starosta navrhl na zapisovatele pana Martina Smutného 

● Dále navrhl na ověřovatele zápisu pana Josefa Měchuru, DiS. a pana Vladimíra Stančíka 

 
● O návrhu nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0  
● Návrh byl přijat. 

  
K bodu 4) 

Starosta obce informoval přítomné o plnění usnesení přijatých na minulém zasedání zastupitelstva 
obce. 

● Usnesení č.3: smlouva o dílo na stavební práce , se společností SVOBODA SDK s.r.o. 
Pístovice122, 683 05, Račice-Pístovice, IČ: 02647133 na projekt „Oprava MK v obci Bílovice-
Lutotín“ za částku 5.996.753,16 Kč včetně DPH byla uzavřena                                                           

● Usnesení č.4: příkazní smlouva na TDI u stavby „Oprava MK v obci Bílovice-Lutotín“ byla 
uzavřena      

● Zastupitelstvo obce vzalo zprávu o plnění usnesení na vědomí 
 
  K bodu 5) 

Starosta obce informoval přítomné o svojí činnosti a o činnosti zastupitelstva obce od minulého 
zasedání zastupitelstva obce: 

⮚ Byla dokončena výstavba autobusových zálivů a podáno vyúčtování dotace na Ol. kraj 

⮚ Obec obdržela dopis ze SFDI k cyklostezce Kostelec na Hané – Lutotín – starosta seznámil 
přítomné s textem dopisu a informací o neudělení vyjímky na příjezdu vozidel k přilehlým 
pozemkům 

⮚ Polní cesty – PD, byly proveden Geotechnický průzkum a zahájeny projekční práce 

⮚ Mosty – příprava PD, byl předložen návrh mostů a lávek 

⮚ Oprava teletníku příprava PD – změna projektanta 

⮚ WC na hřišti – v lednu proběhne schůzka s projektantem 

⮚ Zaměření dešťové kanalizace pro DTM – provedeno a vloženo do DTM 

⮚ Informace o změně ÚP a zpráva o uplatňování ÚP – předložen návrh Zprávy o uplatňování 

⮚ Podání žádosti o dotaci na Místní energetickou koncepci MEK – žádost byla MPO 
akceptována 

⮚ Výsadba stromků kolem cyklostezky a nad Lutotínem 
 

● Zastupitelstvo obce vzalo zprávu o činnosti na vědomí 

 
   K bodu 6)    

V tomto bodě seznámil starosta přítomné s návrhem rozpočtu Mateřské školy Bílovice-Lutotín, 
příspěvkové organizace na rok 2025, návrh rozpočtu je vyvěšen na úřední desce obce a na 
internetových stránkách od 29. listopadu 2024. Starosta k návrhu doplnil, že rozpočet je oproti 
minulým rokům navýšen z důvodu cen energií a celkovému růstu ostatních nákladů. 
 
Starosta následně navrhl hlasovat o rozpočtu MŠ na rok 2025 s: 

⮚ Příjmy ve výši:  454.000,-Kč 

⮚ Výdaji ve výši:  454.000,-Kč. 

⮚ Přebytkem ve výši: 0,-Kč 

 
●  O návrhu nechal hlasovat  - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
●  Návrh byl přijat, rozpočet Mateřské školy Bílovice-Lutotín na rok 2025 byl schválen 

 
Dále v tomto bodě seznámil starosta přítomné s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu 
Mateřské školy Bílovice-Lutotín, příspěvkové organizace na roky 2026 až 2027,  
Navrhl tedy hlasovat o střednědobém výhledu rozpočtu MŠ v roce 2026 a 2027 s: 
⮚ Příjmy ve výši: 470.000,-Kč (v roce 2026)  490.000,-Kč (v roce 2027) 
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⮚ Výdaji ve výši: 470.000,-Kč (v roce 2026)  490.000,-Kč (v roce 2027) 

⮚ Přebytkem ve výši: 0,-Kč (v roce 2026)                0,-Kč (v roce 2027) 

 
●   O návrhu nechal hlasovat  - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
●   Návrh byl přijat, střednědobý výhled rozpočtu Mateřské školy Bílovice-Lutotín na roky 

2026 až 2027 byl schválen 
 
K bodu 7) 

V tomto bodě seznámil starosta přítomné s návrhem rozpočtu naší obce na rok 2025, návrh 
rozpočtu je vyvěšen na úřední desce obce a na internetových stránkách obce od 29.listopadu 
2024, tedy více než 15 dní a kdo měl zájem, mohl si návrh rozpočtu prostudovat. 
Nato návrh rozpočtu přednesl po jednotlivých položkách. 
Rozpočet je navržen jako přebytkový s příjmy ve výši 14.155.633,-Kč a výdaji ve výši 13.647.445,-
Kč. Přebytek by tedy měl činit 508.218,-Kč. 
Starosta nato vyzval přítomné k dalším návrhům na úpravy navrženého rozpočtu. 
Zastupitelé se po diskusi shodli na schválení rozpočtu v navrhované podobě. 
Starosta uvedl, že obec chce požádat, stejně jako v předchozích letech, o několik dotací a podle 
toho budeme rozpočet v následujícím roce upravovat jednotlivými rozpočtovými opatřeními. 
Navrhl tedy hlasovat o rozpočtu s: 

● Příjmy ve výši:  14.155.633,-Kč 
● Výdaji ve výši: 13.647.445,-Kč 
● Přebytkem ve výši: 508.218,-Kč 
● Financování: - 508.218,-Kč 

 
●  O návrhu nechal hlasovat  - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
●  Návrh byl přijat, rozpočet obce Bílovice-Lutotín na rok 2025 byl schválen 

. 
K bodu 8) 

V tomto bodě seznámil starosta přítomné s návrhem dodatku ke smlouvě o dílo na opravu 
komunikace a chodníku v Bílovicích se společností SVOBODA SDK s.r.o. Jedná se o navýšení 
ceny díla o 149.133,20 Kč po přičtení víceprací ve výši 929.248,78 Kč a odečtení méněprací ve 
výši 780.115,57 Kč. Především se jedná o větší plochu asfaltovaných ploch, než bylo v původním 
projektu. Starosta dále uvedl, že stavební práce především na propustku u hřiště budou 
dokončeny v příštím roce za vhodných klimatických podmínek. 
 
Starosta navrhl přijmout usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na akci „Oprava MK v obci 
Bílovice-Lutotín“ se společností SVOBODA SDK s.r.o. Pístovice 122, 683 05, Račice-Pístovice, 
IČ: 02647133. Předmětem dodatku je navýšení původní ceny zakázky na 6.177.204,29 Kč včetně 
DPH.  
Dále pověřuje starostu obce podpisem tohoto dodatku.        

                                                                                                                                               
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno 

 
K bodu 9) 

V tomto bodě seznámil starosta přítomné občany s plánem inventur za rok 2024. Inventarizace 
bude zahájena ke dni 30.12.2024 a ukončena bude ke dni 31.1.2025. Starosta navrhl, aby komise 
byla složena ze členů zastupitelstva a výborů obce a hospodářky a aby pracovala také jako 
komise likvidační. Starosta se dále přítomných dotázal, zda má někdo z další návrh na další členy 
této komise, nikdo další žádný návrh nepodal. 
Starosta tedy navrhl, aby inventarizační a likvidační komise pracovala ve složení:     

● Předseda:   p. Pavel Synek 
● Členové :    p. Petr Krupa 

             pí. Eva Oščádalová 
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Dílčí inventarizační komise v Bílovicích: 
                                 p. Pavel Synek 
                                 p. Petr Krupa 
           p. Ivo Bartošek 
 
                  Dílčí inventarizační komise v Lutotíně: 
                                p. Ing. Jiří Měchura 
          p. RNDr. Pavel Ptáček 
  

 
● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   

Zastupitelstvo obce schvaluje plán inventur za rok 2024, složení inventarizační a likvidační komise 
 

● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno 

 
K bodu 10) 

V tomto bodě starosta seznámil přítomné s plánem vydat opět obecně závaznou vyhlášku o 
nočním klidu. Jedná se oznámení termínů, ve kterých se budou konat kulturní společenské akce, 
které se konají i po 22:00 hodině je nutné s těmito termíny seznámit občany s dostatečným 
předstihem. Termíny krácení nočního klidu budou uvedeny ve vyhlášce 
 

● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   
Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku č.2/2024 o nočním klidu 

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno     

 
K bodu 11) 

V tomto bodě tomto bodě informoval přítomné o žádosti klubu stolního tenisu Bílovice o finanční 
dar na činnost v roce 2025 ve výši 6.000,-Kč. Finanční příspěvek používají členové především na 
pohonné hmoty na vytápění prostor, ve kterých trénují a hrají zápasy. Seznámit s výsledky hráčů 
se zájemci mohou na internetových stránkách Českého svazu stolního tenisu: Výsledky hráčů v 
jednotlivých soutěžích ve stolním tenise můžete najít na internetových stránkách České asociace 
stolního tenisu: https://stis.ping-pong.cz/htm/ 
 

● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru pro klub stolního tenisu Bílovice ve výši 
6.000,-Kč a uzavření darovací smlouvy na tento finanční dar.  
Dále pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 
Přítomní zastupitelé měli možnost si návrh darovací smlouvy prostudovat. 
 

● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0  
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno 

 
K bodu 12) 

Starosta v tomto bodě zasedání informoval přítomné o žádosti společnosti Paula, která do 
Lutotína zajíždí s pojízdnou prodejnou pečiva, o příspěvek na úhradu nákladů na dopravu této 
prodejny. Jedná se o příspěvek ve na provoz pojízdné prodejny ve výši 10.000,-Kč na rok. Žádost 
byla podána i v předchozím roce a zastupitelé příspěvek schválili. Prodejna v současné době 
zajíždí do Lutotína 2 krát týdně, vždy v úterý a ve čtvrtek mezi 12:15 a 12:25. Starosta k tomu 
dodal, že je to především pro starší obyvatele Lutotína jediná možnost, jak si nakoupit čerstvé 
pečivo a základní potraviny. 

 
● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   

about:blank
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Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru pro pekárnu Paula, s.r.o. Lipník nad 
Bečvou, na částečnou úhradu nákladů na provoz v roce 2025 ve výši 10.000,-Kč a uzavření 
darovací smlouvy na tento finanční dar. 
Dále pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno 

 
K bodu 13) 

V tomto bodě starosta seznámil přítomné se žádostí o pronájem části veřejného pozemku pro 
parkování vozidel. Jedná se o žádost manželů Krupových z Bílovic. Starosta problematiku 
prodiskutoval s ostatními kolegy z Mikroregionu a žádná z okolních obcí pozemky k tomuto účelu 
nepronajímá. K tématu se vyjádřil ještě Martin Smutný a Petr Krupa, kteří se shodli na tom, že 
schválení této žádosti by vygenerovalo spoustu dalších žádostí, kterým by obec nebyla schopna 
vyhovět.  
 

● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   
Zastupitelstvo zamítá žádost o pronájem obecního pozemku pro parkování 

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno     

 
K bodu 14) 

V tomto bodě starosta seznámil přítomné s novým návrhem ceníku za pronájmy obecních prostor. 
Dále dodal, že k cenám za krátkodobý pronájem bude připočtena daň z přidané hodnoty ve výši 
21%. 
 

CENÍK PRONÁJMŮ OBECNÍCH PROSTOR 

Pronajímaný 
prostor 

Částka v Kč Za 
období 

Poznámka 

Žudr č.p. 35 
Bílovice - 

společenské 
prostory 

1 000,-Kč/den 
2000,- Kč/víkend 

den Spotřebovaná el. energie, plyn, voda, stočné a 
praní ubrusů se přičítají zvlášť. Poplatek za 

pronájem a energie neplatí : Klub seniorů, SDH, 
myslivecké sdružení, MŠ 

Klubové zařízení 
Lutotín 79 

700,-Kč měsíc El. energie, plyn, voda a stočné 

Hřiště Bílovice – 
chata KC 

1 000,-Kč/den 
2000,- Kč/víkend 

den Spotřebovaná el. energie se platí zvlášť, cena je 
vč. sociálního zařízení 

Hřiště Bílovice – 
venkovní WC nebo 

pergola 

1.000,-Kč den  

Pálenice  30 000,-  rok + inflace 

Kadeřnictví 1 000,-Kč měsíc  

Hřiště Lutotín 500,-Kč, den Spotřebovaná el. energie se platí zvlášť, cena je 
vč. sociálního zařízení 

Vodovod  10.000,- Kč měsíc + inflace 

 
 

● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   
Zastupitelstvo obce schvaluje ceník pronájmu obecních prostor 

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno     

 
K bodu 15) 
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V tomto bodě starosta seznámil přítomné s kalkulací ceny stočného na rok 2025. Uvedl, že cena 
se skládá z poplatku za čištění odpadních vod v ČOV v Kostelci na Hané a z nákladů na provoz a 
obnovu kanalizace v naší obci. Obec je povinna splňovat podmínky poskytovatele dotace na 
stavbu kanalizace a zvýšit cenu za odvádění a čištění odpadních vod o inflaci a promítnout do 
této ceny i zvyšující se poplatek za čištění odpadních vod. Z tohoto důvodu bude poplatek 
navýšen na 62,76 Kč/m3, což činí při normované spotřebě 36m3 na občana 2.260,-Kč za 
osobu/rok. 
Starosta dále seznámil přítomné s cenami za likvidaci odpadních vod v okolních obcích. I po 
zvýšení ceny je cena v naší obci jednou z nižších: 

⮚ Čelechovice na Hané 66,39-Kč/ m3  

⮚ Čechy pod Kosířem 37,-Kč/ m3  

⮚ Stařechovice 67,20-Kč/ m3  

⮚ Smržice 64,88-Kč/ m3  

⮚ Pěnčín + Laškov 69,-Kč/ m3 

⮚ Přemyslovice 66,-Kč/ m3 

⮚ Lešany 65,-Kč/ m3 

⮚ Ptení 64,20,-Kč/ m3 
  

● Zastupitelstvo obce vzalo informaci o kalkulaci stočného a navýšení poplatku za 
stočné pro rok 2025 na 2.260,-Kč ročně na vědomí 

 
V tomto bodě starosta dále uvedl, že obec nebude v příštím roce zvyšovat poplatek za svoz 
komunálního odpadu, který je ve výši 600,-Kč a je jedním z nejnižším z okolních obcí. Dodal 
k tomu, že je to především proto, že občané většinu odpadu vytřídí. 
 

K bodu 16) 
V tomto bodě starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č.10./2024, které schválil 
starosta v rámci svojí pravomoci 

⮚ Na příjmové stránce se jedná o navýšení příjmů o 101.200,-Kč 

⮚ Na výdajové stránce se jedná o navýšení výdajů o 292.000,-Kč 

⮚ Rozdíl mezi příjmy a vydáními příjem je tedy         -190.800,-Kč 

⮚ Financování                                                            190.800,-Kč 
● Zastupitelstvo obce vzalo informaci o rozpočtovém opatření č. 10./2024 na vědomí  

 
V tomto bodě dále starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č.11./2024, které schválil 
starosta v rámci svojí pravomoci 

⮚ Na příjmové stránce se jedná o navýšení příjmů o  232.600,-Kč 

⮚ Na výdajové stránce se jedná o navýšení výdajů o 38.347,80-Kč 

⮚ Rozdíl mezi příjmy a vydáními příjem je tedy          194.252,20-Kč 

⮚ Financování                                                          -194.252,20-Kč 
● Zastupitelstvo obce vzalo informaci o rozpočtovém opatření č. 11./2024 na vědomí  

 
V tomto bodě dále starosta seznámil přítomné s návrhem rozpočtového opatření č.12./2024 
 

⮚ Na příjmové stránce se jedná o navýšení  příjmů o       411 890,00 Kč 

⮚ Na výdajové stránce se jedná o navýšení výdajů o    3 535 026,14 Kč 

⮚ Rozdíl mezi příjmy a vydáními příjem je tedy           - 3 535 026,14 Kč 

⮚ Financování                                                               3 123 136,14 Kč 
 
Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č.12./2024 

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
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Návrh byl přijat, rozpočtové opatření č. 12./2024 bylo schváleno     
 
K bodu 17) 

V tomto bodě seznámil starosta přítomné s připravovanými žádostmi o dotace v roce 2025 na 
Olomoucký kraj a na Ministerstvo pro místní rozvoj. Podání těchto žádostí je nutné schválit 
zastupitelstvem obce. Žádosti budou podány na opravu chodníku a zpevněných ploch v Lutotíně, 
na změnu Územního plánu, na spolufinancování opravy „teletníku“. Dále na pořízení vybavení pro 
JSDH. 

 
● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádostí o poskytnutí dotací z prostředků Olomouckého kraje 
a Ministerstva pro místní rozvoj, a to:  

⮚ Program na podporu JSDH obcí Olomouckého kraje 2025 

⮚ Program obnovy venkova Olomouckého kraje 2025 

⮚ Podpora obnovy a rozvoje venkova MMR 
Dále pověřuje starostu obce podáním těchto žádostí.                             

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno 

 
K bodu 18) 

V tomto bodě starosta seznámil přítomné s cenami energií v následujícím roce. Obec nakupuje 
energie přes OSIN, společně s dalšími desítkami obcí na komoditní burze. Pro následující rok je 
cena elektřiny 2.454,-Kč/MWh (v minulém roce 3,969) a cena plynu 1.062,-Kč/MWh (v minulém 
roce 1.534). 
Miroslav Říčař navrhl, že by se v rámci úspor mohlo vypínat osvětlení kolem komunikace z Bílovic 
do Lutotína mezi 0:00 a 4:00. Jiří Měchura k tomu dodal, že by toto řešení bylo přívětivé 
k divokým zvířatům. Starosta k tomu uvedl, že svítidla automaticky snižují výkon po čtyřech 
hodinách provozu. Zjistí u realizační firmy, jak cenově náročná by byla úprava, která by vypnutí 
osvětlení zajistila. 
 

● Zastupitelstvo obce vzalo informaci o nákupu energií na rok 2025 na vědomí 
 

K bodu 19) 
V tomto bodě starosta seznámil přítomné se žádostí ředitelky mateřské školy o půjčku ve výši 
50.000,-Kč na profinancování nákladů na školního asistenta. Školka dostává prostředky na 
asistenta zpětně. Po konečném vyúčtování budou finanční prostředky obci vráceny. 
 
Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 50.000,-Kč pro MŠ 
Bílovice-Lutotín 

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno     
 
K bodu 20) 

V tomto bodě seznámil starosta přítomné s připravovanými záměrem zpracovat energetickou 
koncepci naší obce.  

 
● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:   

Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace ve výši 449.999,-Kč od Ministerstva průmyslu a 
obchodu na zpracování energetické koncepce obce. 
Dále pověřuje starostu obce přípravou výběrového řízení.                             

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
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● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno 
 
K bodu 21) 

V tomto bodě starosta seznámil přítomné se žádostí o poskytnutí finančního příspěvku na opravu 
automobilu pro rozvoz obědů.  
 

● Na základě uvedených skutečností navrhl starosta přijmout usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 15.000,-Kč panu Milanovi 
Holáskovi, Bílovice č.p. 36, Kostelec na Hané, 798 41, uzavření darovací smlouvy na tento 
finanční dar. 
Dále pověřuje starostu obce podpisem této smlouvy. 

 
● O návrhu usnesení nechal hlasovat - PRO: 8 – PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 
● Návrh byl přijat, usnesení bylo schváleno 

 
 

K bodu 22) 
V tomto bodě starosta seznámil přítomné s návrhem zprávy o uplatňování územního plánu 
Bílovice-Lutotín mezi roky 2015 až 2024 

 
● Zastupitelstvo obce vzalo informaci o návrhu zprávy o uplatňování změny územního 

plánu na vědomí 
 
K bodu 23) 

Diskuse 
            Starosta vyzval přítomné k diskusi  

⮚ Pan Václav Synek se dotázal, zda bude otevřena silnice mezi Kostelcem a Zdětínem 
20.12.2024, jak bylo v plánu. Starosta odpověděl, že ano. 

⮚ Nikdo další z přítomných se do diskuse nepřihlásil. 
 
K bodu 24) 

 . Zastupitelstvo obce Bílovice-Lutotín schvaluje: 
1. Program zasedání 

 Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 
2. Zapisovatele pana Martina Smutného, ověřovatele zápisu Josefa Měchuru, Dis.a Vladimíra 

Stančíka 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  

3. Rozpočet Mateřské školy Bílovice-Lutotín na rok 2025 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  

4. Střednědobý výhled rozpočtu Mateřské školy Bílovice-Lutotín na roky 2026 až 2027  
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 

5. Rozpočet obce Bílovice-Lutotín na rok 2025 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  

6. Uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na akci „Oprava MK v obci Bílovice-Lutotín“ se 
společností SVOBODA SDK s.r.o. Pístovice 122, 683 05, Račice-Pístovice, IČ: 02647133. 
Předmětem dodatku je navýšení původní ceny zakázky na 6.177.204,29 Kč včetně DPH.  
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  

7. Plán inventur za rok 2024, složení inventarizační a likvidační komise  
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 

8. Obecně závaznou vyhlášku obce Bílovice-Lutotín č. 2/2024 o nočním klidu  
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 

9. Poskytnutí finančního daru pro klub stolního tenisu Bílovice ve výši 6.000,-Kč a uzavření darovací 
smlouvy na tento finanční dar 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  
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10. Poskytnutí finančního daru pro pekárnu Paula, s.r.o. Lipník nad Bečvou, na částečnou úhradu 
nákladů na provoz v roce 2025 ve výši 10.000,-Kč a uzavření darovací smlouvy na tento finanční 
dar. 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  

11. Ceník pronájmů obecních prostor 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0  

12. Rozpočtové opatření č.12./2024 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 

13. Podání žádostí o poskytnutí dotací z prostředků Olomouckého kraje a Ministerstva pro místní 
rozvoj, a to:  

1) Program na podporu JSDH obcí Olomouckého kraje 2025 

2) Program obnovy venkova Olomouckého kraje 2025 

3) Podpora obnovy a rozvoje venkova MMR 

Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 
14. Poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 50.000,-Kč pro MŠ Bílovice-Lutotín 

Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 
15. Přijetí dotace ve výši 449.999,-Kč od Ministerstva průmyslu a obchodu na zpracování energetické 

koncepce obce. 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 

16. Poskytnutí finančního daru ve výši 15.000,-Kč panu Milanovi Holáskovi, Bílovice č.p.36, Kostelec 
na Hané, 798 41 a uzavření darovací smlouvy na tento finanční dar 
Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 

 

II. Zastupitelstvo obce Bílovice-Lutotín bere na vědomí: 
1. Plnění usnesení č.4/2024 
2. Zprávu o činnosti  
3. Informaci o kalkulaci stočného a navýšení poplatku za stočné na 2.260,-Kč ročně  
4. Informaci o rozpočtovém opatření č.10./2024 a č.11/2024 
5. Informaci o nákupu energií na rok 2025 
6. Zprávu o uplatňování změny územního plánu 

 

III. Zastupitelstvo obce Bílovice-Lutotín pověřuje: 
1. Starostu obce podpisem smluv uvedených v článku I. bod č.6, č.9, č.10, č.15, č.16 tohoto usnesení 
2. Starostu obce podáním žádostí o dotace uvedených v článku I. bod č.13, tohoto usnesení 

 

IV.Zastupitelstvo obce Bílovice-Lutotín zamítá: 
1. Žádost o pronájem obecního pozemku pro parkování  

Pro 8/ proti 0/ zdržel se 0 

K bodu 25) 
        Závěr 

Starosta poděkoval všem přítomným za aktivní účast na jednání zastupitelstva obce, přednesené 
návrhy, popřál všem klidné svátky, štěstí a zdraví do příštího roku a ukončil zasedání zastupitelstva 
obce v 18:10 hodin. 

 
Zapsal: Martin Smutný 
 
 
Ověřili: Josef Měchura, DiS …………………………… 
 
            Vladimír Stančík ………………………………… 
 
Martin Smutný                                                                                     Ing. Miroslav Hochvald 
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místostarosta obce                                                                                                                             starosta obce 

 

 
Vyvěšeno dne: 29.12.2024 
 
Sňato dne: …………………………… 
 

 


